
PROJEKT

PROTOKÓŁ Nr LXV/13 
z  sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014 
z dnia 29 kwietnia 2013 r. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz.17:45 w sali konferencyjnej na parterze Centrum 
Turystyki i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 12 radnych. Nieobecni: M. Kraśniański, P. Wityk-Szumna, K. Marek.

Ponadto w sesji uczestniczyli Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo, Skarbnik Miasta i Gminy Marzena 
Dawedowska – Macho oraz zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu). 

 Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Marek Szopa dokonał otwarcia LXV sesji Rady Miejskiej w 
Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na 15
członków Rady uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Miejska w Ścinawie może
podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Następnie Wiceprzewodniczący przedstawił porządek obrad LXV sesji Rady Miejskiej: 
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Ewentualne zmiany porządku obrad. 
4. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie: 
1) Nr XLVII z dnia 22 października 2012 r., 
2) Nr XLVIII z dnia 31 października 2012 r., 
3) Nr XLIX z dnia 29 listopada 2012 r., 
4) Nr L z dnia 29 listopada 2012 r., 
5) Nr LI z dnia 30 listopada 2012r., 
6) Nr LII z dnia 11 grudnia 2012r., 
7) Nr LIII z dnia 20 grudnia 2012r., 
8) Nr LIV z dnia 28 grudnia 2012r., 
9) Nr LV z dnia 8 stycznia 2013 r. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Wolne wnioski. 
7. Zapytania sołtysów. 
8. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym. 
9.Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym. 
10.Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
11.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Ad.3. Ewentualne zmiany porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 
Pani Sekretarz wniosła o wprowadzenie do porządku obrad 3 projekty, które wpłynęły do Rady w ciągu
ostatnich 7 dni przed obradami sesji. W tym trakcie złożone zostały projekty uchwał w sprawie:
1)  przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy
Ścinawa,

1



2) zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Przychowa,
3) zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Lasowice.
Wszystkie te projekty zostały zaopiniowane przez właściwą do tego Komisję. 
Dodatkowo  Pani  Sekretarz  wniosła  o  wycofanie  z  porządku  obrad  protokołu  z  dnia  28  grudnia
2012 r. oraz o dodanie do porządku obrad i poddanie go pod obrady Rady Miejskiej projektu uchwały w
sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2013 uchwalonego uchwalą Rady Miejskiej w
Ścinawie  Nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012r.

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowane zmiany w porządku obrad. 

Rada Miejska w Ścinawie  w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu (10
głosami  „za”,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -2)  przyjęła  zaproponowane  zmiany  w
porządku obrad.
 
Przewodniczący przedstawił nowy porządek obrad LXV sesji Rady Miejskiej: 
1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Ewentualne zmiany porządku obrad. 
4. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie: 
1) Nr XLVII z dnia 22 października 2012 r., 
2) Nr XLVIII z dnia 31 października 2012 r., 
3) Nr XLIX z dnia 29 listopada 2012 r., 
4) Nr L z dnia 29 listopada 2012 r., 
5) Nr LI z dnia 30 listopada 2012r., 
6) Nr LII z dnia 11 grudnia 2012r., 
7) Nr LIII z dnia 20 grudnia 2012r., 
8) Nr LV z dnia 8 stycznia 2013 r.
5. Projekt uchwały w sprawie planu odnowy miejscowości Lasowice.
6. Projekt uchwały w sprawie planu odnowy miejscowości Przychowa.
7.  Projekt  uchwały  w  sprawie przystąpienia  do  zmiany  studium  uwarunkowań  zagospodarowania
przestrzennego Miasta i Gminy Ścinawa.
8. Zmiany w budżecie Miasta i Gminy  Ścinawa na 2013 rok  uchwalonego uchwalą Rady Miejskiej w
Ścinawie  Nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012r.
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski. 
11. Zapytania sołtysów. 
12. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym. 
13. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym. 
14. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
15. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie zmiany w porządku obrad.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu (12 
głosami„za”,„przeciw”-0,„wstrzymało się” -0)przyjęła nowy porządek obrad LXV
sesji Rady Miejskiej w Ścinawie. 
 
Ad.  4.   Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:   

4.1 Nr XLVII z dnia 22 października 2012 r.,
Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 
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Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało się-”  -0)  przyjęła  protokół  Nr  XLVII  z  dnia  
22 października 2012 r.

4.2 Nr XLVIII z dnia 31 października 2012 r.,
Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami„za” ,„przeciw”-0,„wstrzymało się-” -0)  przyjęła  protokół Nr  XLVIII z dnia  
31 października 2012 r.

4.3 Nr XLIX z dnia 29 listopada 2012 r.,
Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -0)  przyjęła  protokół  Nr  XLIX z  dnia  
29 listopada 2012 r.

4.4 Nr L z dnia 29 listopada 2012 r.,
Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -0)  przyjęła  protokół  Nr  L z  dnia  29
listopada 2012 r.

4.5 Nr LI z dnia 30 listopada 2012r.,
Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -1)  przyjęła  protokół  Nr  LI z  dnia  
30 listopada 2012 r.

4.6 Nr LII z dnia 11 grudnia 2012r.,
Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -1)  przyjęła  protokół  Nr  LII z  dnia  
11 grudnia 2012 r.

4.7 Nr LIII z dnia 20 grudnia 2012r.,
Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(10 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -1)  przyjęła  protokół  Nr  LIII z  dnia  
20 grudnia 2012 r.    

4.8 Nr LV z dnia 8 stycznia 2013 r.
Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do protokołu. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -1)  przyjęła  protokół  Nr  LV z  dnia  
8 stycznia 2013 r.  
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Ad.5.   Projekt uchwały w sprawie planu odnowy miejscowości   Lasowice  .  

Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie projektu uchwały.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa- Patrycja Jugo przestawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Pani Sekretarz dodała, iż Gmina jest po wstępnej weryfikacji wniosku w Urzędzie Marszałkowskim we
Wrocławiu. Dostaliśmy wytyczne i mamy uzupełnić braki. Mamy uwzględnić opis planowanych zadań
inwestycyjnych  i  przedsięwzięć  aktywizujących  społeczność  lokalną  w okresie  co  najmniej  7  lat.  O
zakresie zadań zdecydowali mieszkańcy na zebraniach wiejskich. Zostały już przygotowane umowy i
zmiany plany odnowy miejscowości.

Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do projektu uchwały.

Radna Żogalska poprosiła o wyjaśnienie gdzie została wprowadzona autopoprawka do planu odnowy
miejscowości.
Pani Sekretarz: Autopoprawka została w prowadzona w § 1 ust. 1. Pomiędzy słowem „Lasowice”, a
słowem „przyjęty” wprowadzamy sformułowanie „na lata 2013-2020”.

Wiceprzewodniczący poprosił Komisję Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego o opinię. 

Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -0)  podjęła  uchwałę w  sprawie  planu
odnowy miejscowości Lasowice.

Ad.  6  .   Projekt uchwały w sprawie planu odnowy miejscowości   Przychowa  .   

Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie projektu uchwały.

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa- Patrycja Jugo przestawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
(Projekt uchwały jest analogicznie przygotowany jak projekt wcześniejszy.) 

Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań, dyskusję zamknięto.

Wiceprzewodniczący poprosił Komisję Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego o opinię. 

Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyszedł Radny  J. Śliwa.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  11 radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(11 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -0)  podjęła  uchwałę w  sprawie  planu
odnowy miejscowości  Przychowa.

Ad.7.    Projekt uchwały w sprawie    przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań zagospodarowania  
przestrzennego Miasta i Gminy Ścinawa.

Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie projektu uchwały.

Na salę powrócił Radny J. Śliwa

Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa- Patrycja Jugo przestawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Wiceprzewodniczący poprosił Komisję Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego o opinię. 
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Komisja Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

Radna Pałac zapytała kiedy zaczną się pracę przy rozbiórce świetlicy?

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  odpowiedziała radnej,  iż  jest  już  prawomocne  pozwolenie  na
rozbiórkę i prace zostały już zlecone Zakładowi Gospodarki Komunalnej. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami„za”  ,„przeciw”-0,„wstrzymało  się-”  -0)  podjęła  uchwałę w  sprawie
przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego Miasta
i Gminy Ścinawa.

Ad.8.     Zmiany w budżecie Miasta i Gminy   Ś  cinawa na 2013 rok   uchwalonego uchwalą Rady Miejskiej w  
Ścinawie    Nr LIV/198/12   z dnia 28 grudnia 2012r.  

Wiceprzewodniczący poprosił o przedstawienie projektu uchwały.

Skarbnik Miasta i Gminy Marzena Dawedowska – Macho szczegółowo przedstawiła projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. Została również zgłoszona autopoprawka do załącznika nr 2.  

Wiceprzewodniczący złożył wniosek o 10 min przerwy, celem odbycia posiedzenia prac Komisji Budżetu,
Finansów i Strategii Gospodarczej.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
„jednogłośnie”(15głosami„za”,„przeciw”-0,„wstrzymało się” -0) przyjęła wniosek o 
10 min. przerwy. 

W trakcie przerwy odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej.

O godz. 17.07 wznowiono obrady.

Wiceprzewodniczący poprosił Komisję Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej.  o opinię. 
Komisja Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję do projektu uchwały. Brak pytań, dyskusję zamknięto. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  
(12 głosami„za” ,„przeciw”-0,„wstrzymało się-” -0) podjęła uchwałę  w sprawie Zmiany w
budżecie Miasta i  Gminy  Ścinawa na 2013 rok  uchwalonego uchwalą Rady Miejskiej w
Ścinawie  Nr LIV/198/12 z dnia 28 grudnia 2012r.

Ad.9.   Interpelacje i zapytania radnych.  

Radna Chrystyna: chciałam zapytać jak wygląda sprawa z gazem w Tymowej? 

Radna Pałac: Zapytanie od mieszkańca Dziesławia, który pyta co z chodnikiem przy posesji nr 82, który
zarósł olchą i nie można nim przejść?

Godz. 17.10 Wszedł Radny K. Marek

Radna Pałac: Prośba o naprawę drogi w Tymowej naprzeciwko drogi dojazdowej do cmentarza.
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Radny Sitarski: Prośba o uprzątnięcie terenu przy drodze na boisku w Parszowicach i ogrodzeniu terenu
od strony boiska w stronę wsi.

Radna Żogalska: Jak duże jest zainteresowanie firm odnośnie wywozu nieczystości u nas w Gminie?

Radna Podgórska: Co z osobami, które nie złożyły deklaracji śmieciowej? 

Wiceprzewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? Brak głosów. 

Ad. 10. Wolne wnioski.

Radna Chrystyna: Zgłosiła wniosek do rejonu dróg powiatowych w trybie pilnym w związku z remontem
nawierzchni dróg i  równaniu poboczy Tymowa-Ścinawa. Radna zgłosiła  również wniosek o remont i
utwardzanie drogi gminne- dojazd do posesji 169-170. Mieszkańcy oferują swoją pomoc. Potrzebują
materiałów  do  wyrównania  dziur.  Dodatkowo  Radna  zgłosiła  wniosek  o  przeanalizowanie  sytuacji
życiowej  rodziny  wielodzietnej  ze  Ścinawy,  która  mieszka  obecnie  na ul.  Przyjaciół  Żołnierza  14/3.
Urodziło im się małe dziecko a sytuacja mieszkaniowa jest fatalna. Radna zgłosiła również wniosek o
uprzątnięcie i znalezienie i ukaranie winowajcy, który wyrzucił  całą przyczepę śmieci w Tymowej na
drodze od nadleśnictwa do nr 119,120. 

Radna Żogalska: Wniosek o postawienie koszy w Parku Miejskim. 

Wiceprzewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? Brak głosów. 

Ad.11. Zapytania sołtysów.

Radna Pałac: Prośba o naprawę drogi Tymowa-Chełmek Wołowski. Mieszkańcy zadeklarowali, że sami
rozprowadzą tłuczeń, tylko proszą o materiał na tą drogę.
Radna prosi także o załatanie drogi asfaltowej w Chełmku.
Radna wnosi także o wymianę przystanku autobusowego w Chełmku Wołowskim. 

Wiceprzewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? Brak głosów. 

Ad.12.   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.   

Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję.

Radna Chrystyna: Na jaką sumę podpisano umowę na podjazd dla niepełnosprawnych do Ratusza? 

Radny Szopa: Ile zostało pieniędzy z tego podjazdu?

Pani Sekretarz: Zadanie to zostało wykonane przez druga firmę, ponieważ firma nie wywiązała się z
umowy. Zostało przeprowadzone postępowanie i w tej chwili jest rozstrzygnięcie.

Skarbnik Miasta i Gminy Marzena Dawedowska – Macho dodała, iż zadanie to było wykonane w ramach
wydatków niewygasających, ponieważ umowa została zawarta z firmą RIK, która nie wstawiała się na
wezwania gminy i została wybrana druga firma do wykonania zadania.

Wiceprzewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania? Brak głosów. 

Ad.13.   Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z wykonania uchwał Rady w okresie międzysesyjnym.   

Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję. Brak pytań, dyskusję zamknięto.
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Ad.14.   Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.   

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ścinawa:  Działając  w oparciu  o  § 12  ust.  2  Regulaminu  Rady  Miejskiej
stanowiącego załącznik nr 5 do Statutu Miasta i Gminy Ścinawa wszystkie odpowiedzi na zapytania i
interpelacje zostaną udzielone pisemnie.

Ad.15.   Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.   

Przewodniczący Rady poinformował, iż zostało wystosowane zaproszenie do radnych aby zagrać mecz
w siatkówkę z drużyną księży dnia 3 maja o godz. 15.00. 
Zostało wystosowane pismo, odpowiedź do wojewody na jedną z zaskarżonych uchwał, która dotyczyła
planu zagospodarowania przestrzennego. 
Przewodniczący przypomniał również o ostatecznym terminie składania oświadczeń majątkowych. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie o godz.
17:30 zamknął obrady LXV sesji Rady Miejskiej w Ścinawie. Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Justyna Karkosz                                                          Obradom przewodniczył:         
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

w Ścinawie                    

                                                                                                             Marek Szopa             
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